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HUIPPIS-terveiset 
Aamu kertoi kuulumisia huippukokouksesta ja kokouksessa pohdittiin, 
voisiko jatkossa olla kahta edustajaa mukana.  
 
Kroatian kokemuksia 
Saimi ja Hannele kertoivat Kroatian reissusta.  
 
Vaikuttajakoulu 
Heini tuli valituksi vaikuttajakouluun ja kertoi ensimmäisestä 
tapaamisesta.  

 
Lautakuntien kokoukset tulee jatkossa olemaan joko etänä tai 
lähikokouksena. Hybridikokouksia ei enää järjestetä jatkossa. 
Nuorisovaltuusto selvittää koskeeko päätös myös nuorisovaltuustoa ja 
voiko poikkeusta sen osalta tehdä.    
 
Saimi muistutti Kalmari Fest tapahtumasta ja sen suunnittelun 
aloittamisesta hyvissä ajoin, jotta artistien hankkiminen tulisi 
onnistumaan helpommin. 
 
 
 


